
بانكاخبار
داداش زاده: عزیزی خادم عزل شد اما آرامش به فدراسیون برنگشت

منفعت شخصی هیات رئیسه بالاتر از صلاح فوتبال

آرایش نیروها برای دومین صندلی مهم ورزش ایران

خداحافظی صالحی امیری با کمیته ملی المپیک

گفت:  پرسپولیس  و  استقلال  سابق  بازیکن 
با  و  رسیدند  جا  همه  فوتبال  اسم  به  ای  عده 
گرفتن حقوق و پاداش های نجومی نشان دادند 
منافع شخصی  و  استفاده  دنبال سوء  به  که فقط 

هستند.
بهزاد داداش زاده در مورد شرایط این روزهای  
حاضر  حال  در  داشت:  اظهار  فوتبال   فدراسیون 
و  است  بلاتکلیف  و  بی صاحب  فوتبال  فدراسیون 
تنها  و  تک  کمیته  این  سرپرست  ماجدی  میرشاد 
در میان سایر اعضایی که سابقه چندانی در فوتبال 

ندارند گیر افتاده است.
وی ادامه داد: بعد از عزل عزیزی خادم توسط 
فوتبال  به  آرامش  اینکه  جای  به  رئیسه   هیات 
برگردد هر روز شاهد اتفاقاتی بدی در هیات رئیسه 
هستیم که شایسته فوتبال کشورمان نیست. افرادی 
وارد فوتبال  شدند که هیچ سابقه درخشان و خوبی 
در این رشته نداشتند. این افراد با تصمیمات غلط 

خود به همه جا رسیدند.
و پرسپولیس  استقلال  تیم  های  بازیکن سابق 
گفت: واقعا جای تاسف است برای این فدراسیون. 
و  گرفتن حقوق ها  با  این مجموعه  در  افراد  برخی 
دنبال  به  فقط  که  دادند  نشان  نجومی  پاداش های 
به  فوتبال  اسم  به  افراد  این  استفاده هستند.  سوء 
کنار  خودشان  که  است  بهتر  و  رسیدند  جا  همه 
اتحاد  و  تصمیم  یک  با  فدراسیون  مجمع  و  بروند 

کامل این افراد را  از فوتبال دور کنند. از زمانی که 
ورود کنند  نظارتی  نهادهای  است  قرار  گفته شده 
وضعیت بهتر شده و آقایان یکی پس از دیگری در 
حال برملا کردن  اسرار و سوءاستفادهای یکدیگر 

هستند.
در  ساحلی  فوتبال  ملی  تیم  سابق  سرمربی 
گفت:  ساحلی  فوتبال  روزهای  این  شرایط  مورد 
بلاتکلیف  فوتبال  فدراسیون  گفتم  که  همانطور 
ندارد،  اختیار  در  پولی  رسد  می  نظر  به  و  است 

چگونه می توان از فدراسیونی که شرایط اقتصادی و 
مالی خوبی ندارد  توقع داشت و درخواست کمک 
بازی های  و  اردو  برگزاری  کرد.  ساحلی  فوتبال  به 
تدارکاتی به هزینه نیاز دارد. برای من فرقی ندارد 
که در فوتبال یا فوتبال ساحلی حضور داشته باشم 
عنوان  به   2011 سال  در  من  داننده   می  همه 
خالی  با دست  فوتبال ساحلی  ملی  تیم  سرمربی  

جام قهرمانی در آسیا گرفتم.
داداش زاده در ادامه تصریح کرد: هیأت رئیسه 

فدراسیون خود باید پاسخگوی عملکردشان باشند 
که آیا کارهایی که تا به امروز انجام داده اند درست 
به عنوان پیشکسوت ملی حق  بنده  یا خیر؟  بوده 
حال  در  است.  خبر  چه  فدراسیون  در  بدانم  دارم 
که  افرادی  داریم  فقط  مصاحبه هایمان  با  حاضر 
می کنیم  مطرح  را          ندارند  فوتبال  در  هویتی  اصلا 
انتخابات  برای  فدراسیون،  در  حضور  با  افراد  این 
و  می کنند  آماده  را  خود  مجلس   و  شهر  شورای 
متأسفانه هر کاری که به صلاح خودشان هست را         

انجام می دهند.
لیگ   26 هفته  مورد  در  همچنین  وی 
فوتبال  به  باید  را          هفته  این  گفت:  فوتبال  برتر 
بازی های  برگزاری  از  قبل  کرد.  نامگذاری  پاک 
در  استقلال   - پدیده  و  آهن  -ذوب  پرسپولیس 
که  بود  شده  مطرح  رسانه ها  در  و  مجازی  فضای 
امکان تبانی وجود دارد اما همانطور که همه دیدند 
فوتبال پاکی را         از سوی این تیم ها شاهد بودیم و 
و  مربی  هیچ  گفت.  تبریک  باشگاه ها  این  به  باید 
باشگاهی دوست ندارد اعتبار خود را         زیر سؤال ببرد. 
شاگردان تارتار جوانمردانه مقابل پرسپولیس بازی 
کردند و بازی استقلال و پدیده تا دقایق پایانی با 
توانست  استقلال  نهایت  در  که  بود  همراه  تساوی 
برساند،  ثمر  به  را          پیروزی  گل  آخر  ثانیه       های  در 
پس باید به این تیم ها برای این بازی جوانمردانه 

تبریک گفت.

رییس کمیته ملی المپیک می گوید با وجود اینکه امکان ریاست 
در چهار سال آینده را دارد، اما قطعا برای دوره جدید ثبت نام نمی کند.

چند ماهی از پایان دوره چهار ساله ریاست سیدرضا صالحی امیری 
تصویب  عدم  همچون  مسائلی  اما  گذرد،  می  المپیک  ملی  کمیته  در 
اساسنامه جدید توسط IOC و برگزاری بازی های آسیایی 2022 هانگژو 
از لغو بازی های  اما بعد  انتخابات کمی به تعویق بیفتد.  تا  باعث شد 
آسیایی، همگان خواستار جلو افتادن تاریخ انتخابات شدند؛ در حالی که 

مساله بازنشستگی صالحی امیری هم این روزها خیلی داغ شده است.
رییس کمیته ملی المپیک امروز در نشستی که با رسانه ها داشت، 
رسما اعلام کرد که قصدی برای ثبت نام در دوره جدید انتخابات نخواهد 
داشت و با برگزاری انتخابات در دو، سه ماه آینده از صندلی ریاست کمیته 

خداحافظی خواهد کرد. 
البته پیش از همه صالحی امیری در خصوص نامه بازنشستگی خود 
که چندی پیش در رسانه ها نیز منتشر شد، توضیحاتی را ارائه کرد و 
گفت: »تاریخ بازنشستگی من براساس ۳۵ سالگی 1۵ تیرماه خواهد بود. 
مجلس تصویب کرده بود تغییرات اساسنامه باید به تصویب دولت برسد. 
روند اصلاح تسریع شد، کمیته کارشناسی تشکیل شد، اساسنامه را در 
مجمع تصویب کردیم، به کمیسیون اجتماعی ارسال و تصویب شد که به 
صحن دولت رفت. بعد از آن اساسنامه به شورای نگهبان ارسال و با نگاه 
مثبت آنها تصویب شد. تاریخ تصویب 2۴ آبان 1۴00 تایید و دی ماه 

توسط دولت ابلاغ شد. ماده 1۹ می گوید ریاست کمیته افتخاری است و 
شغل محسوب نمی شود. به لحاظ سابقه ایثارگری ۳۵ سال سابقه و 6۵ 
سال سن را مطرح می کنند و الان من در سن 61 سالگی هستم امکان 

فعالیت در ۴ سال آینده را دارم اما چنین تصمیمی ندارم.«
ایران در دوران  بود که ورزش  المپیک توکیو مهمترین رویدادی 
ریاست صالحی امیری تجربه کرد. ایران در این رویداد عملکرد متوسطی 

داشت و سه طلا، دو نقره و دو برنز به دست آورد
اما در بخش بعدی رییس کمیته ملی المپیک که مدت هاست بر سر 
ادامه حضور او گمانه زنی های زیادی صورت می گیرد، رسما اعلام کرد 
که جای خود را در چند ماه آینده به فرد دیگری خواهد داد: »از یکسال 
قبل و پیش از تشکیل دولت جدید بنا به شهادت کمیسیون رسانه گفتم 
در دوره جدید کاندیدا نمی شوم پس بقیه تحلیل ها ناشی از ذهنیت منفی 
است که می خواهند از مواضع خود درباره جایگاه من صحبت کنند. هیچ 

کس درباره عدم ثبت نام بنده از هیچ مرجعی با من صحبت نکرد.«
به خاطر  او  امیری پرسید که  از صالحی  ادامه هم خبرنگاری  در 
نگرانی از عدم گرفتن رای اکثریت اعضای مجمع در انتخابات حاضر نمی 
شود یا خیر که رییس کمیته المپیک چنین پاسخ داد: »آنچه راجع به 
دغدغه رای آوری باشد به خاطر محبتی که اعضای مجمع دارند، در این 
خصوص دغدغه ندارم. اعضای مجمع با سنجش در روز مجمع مواضع 
خود را مشخص کردند از طرفی در دیدارهای حضوری آنها محبت داشتند 

بنابراین اصرار بر عدم حضور من در انتخابات دغدغه رای نیست. واقعیت 
این است هدفگذاری من حضور ۴ ساله بود و اهداف من به عنوان برنامه ها 
که مطرح شد تلاش کردم بالای ۹0 درصد محقق کنم. باید فضا را باز 
کنیم تا افرادی جوان با ایده نو به این کرسی دعوت شوند. من بنایی برای 

ثبت نام ندارم.«
صالحی امیری در حضور رسانه ها، پایان کار رسمی خود در کمیته 
ملی المپیک را اعلام کرد و گفت قطعا برای دوره جدید ثبت نام نخواهد 

کرد
بدین ترتیب ثبت نام انتخابات کمیته ملی المپیک که یا از اوایل 
خرداد یا اواسط تیرماه آغاز می شود، شرایط پیچیده و اتفاقات جذابی را 
در دل خود جای خواهد داد. اینکه چه کسانی کاندیداهای نهایی برای 
جانشینی صالحی امیری در راس کمیته ملی المپیک به عنوان یکی از 
دو نهاد بزرگ ورزشی ایران خواهند شد، سوالی است که در یکی، دو ماه 

آینده منتظر پاسخ آن هستیم.

او به جام جهانی می رسد
 جزییات مصدومیت امیری؛ 

دیسکی که بیرون زد
تا  امیری  است  مدعی  پرسپولیس  سخنگوی 
پیش از بازی ذوب آهن با تشخیص پزشکان نیازی 
وحید  تلخ  و  مجدد  مصدومیت  نداشته.  جراحی  به 
امیری در بازی ذوب آهن به یکی از مسائل مهم فوتبال 
ایران تبدیل شده است. این بازیکن چند پسته تیم 
ملی و پرسپولیس پس از مصدومیت در اصفهان حتی 
توانایی نشستن را نداشت و صحنه های تلخی برای 
هواداران ثبت شد. حال مصطفی لشگری، سخنگوی 
پرسپولیس در گفت وگویی با برنامه صبحگاهی شبکه 
سه به ابهامات در خصوص مصدومیت امیری پاسخ 
داد. این مسئول باشگاه پرسپولیس می گوید امیری 
بازی  از  پیش  و  شده  مصدوم  ملی  تیم  اردوی  در 
اعتقادی به عمل شدن کمر وی  ذوب آهن پزشکان 
نداشتند. پرسش  و پاسخ های سعید اکبری با لشگری 

را می خوانید:
دست  از  را  جهانی  جام  امیری  *وحید 

داده یا به مسابقات می رسد؟
دیروز در بیمارستان با پزشک  او صحبت کردیم، 
ایشان بسیار امیدوار بود که آقا وحید قطعا به جام 
جهانی می رسد و اگر امروز به سلامتی عمل را انجام 
دهند فردا مرخص هستند و نزدیک به سه تا چهار ماه 
دوره نقاهت و آماده سازی را پشت سر می گذارد و 

انشاالله قطعا به جام جهانی خواهد رسید.
چه  به  ایشان  مصدومیت  *جزئیات 

صورت بود؟
آقای وحید امیری در بازی با کره جنوبی زمانی 
که در اردو تیم ملی بود، در آن جا مصدوم شد. وقتی 
به اردو پرسپولیس برگشت یک کمیسیون پزشکی 
فعلا  که  بود  این  پزشکان  تشخیص  و  شد  تشکیل 
میزان آسیب به شدتی نیست که نیاز به عمل جراحی 
داشته باشد و با فیزیوتراپی، آب درمانی و مواردی که 
کادر پزشکی تعیین کرده بود طول درمان خودشان را 
طی کرد و به آمادگی خوبی رسیده بود اما متاسفانه در 
بازی با ذوب آهن دیسک شان دوباره بیرون زد و دچار 
پارگی شد که به تشخیص پزشک ایشان باید در این 

مرحله جراحی انجام شود.
می رسد؟  ماهه  چهار  هستید  *مطمئن 

نظر قطعی دادند؟
این چیزی بود که دکتر در دیدار با امیری و 

مدیران باشگاه گفتند.
به  مصدوم  امیری  وحید  که  گفتند   *
اردو تیم ملی رسیده است و قبل از بازی کره 
با  خودش  آخر  روز  و  نکرده  تمرین  روز  پنج 
آقای اسکوچیچ صحبت کرده و گفته مشکلی 
ندارم و می توانم برای تیم ملی بازی کنم. شما 

می گویید مصدوم به اردو نرفته است؟
برای  بود  لیگ  که  زمانی  و  اردو  از  قبل 
ملی  تیم  بازی های  همه  و  کرد  بازی  پرسپولیس 
را هم بازی کرده است. من نمی دانم، یک موضوع 
اظهار  ملی  تیم  پزشکان  باید  و  است  تخصصی 
آقای  است،  مشخص  که  چیزی  آن  اما  کنند  نظر 
امیری سالم به تیم ملی رفت چون قبل از آن برای 

پرسپولیس بازی می کرد.

رمضانی: وقتی از پرسپولیس آمدم 
شرایط سختی داشتم

باید  گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  مهاجم 
رکوردها را حفظ کنیم تا با امتیاز و شرایط خیلی 

خوب قهرمانی را بدست آوریم.
آرمان رمضانی در خصوص اینکه هنگام ورود 
به زمین آیا حس گلزنی به شهرخودرو را داشت، 
عنوان کرد: یکی از شب های خوب زندگی هم برای 
من هم برای هواداران استقلال بود. وقتی وارد زمین 
هواداران  طرف  از  مثبتی  خیلی  انرژی  می شدم 
با  داشتم.  گلزنی  برای  هم  زیادی  انگیزه  گرفتم. 
لطف خدا و تلاش بچه ها توانستم گل بزنم. خدا را 
شکر آن همه هواداری که به ورزشگاه آمده بودند 

خوشحال رفتند.
مهاجم استقلال در مورد اینکه هنگام انتقال 
از پرسپولیس واکنش ها و حرف های زیادی وجود 
داشت، گفت: واقعا اوایل شرایط برایم سخت بود 
مثبت  انرژی  خیلی  برایم  استقلال  هواداران  ولی 
داشتند. کادرفنی، مجموعه باشگاه و بچه های تیم 
پذیرفتند  را  من  و  کردند  برخورد  من  با  طوری 
که انگیزه پیدا کردم تا جواب محبتشان را بدهم. 
شرایط خیلی سخت بود اما می دانستم اگر کسی 
با تمام توانش تلاش کند، قطعا خدا، جایی جواب 

زحمتش را می دهد.
پیراهن  به  رسیدن  برای  واقعا  افزود:  وی 
سختی  خیلی  و  کردم  تلاش  خیلی  استقلال 
هواداران  خوشایند  برای  صرفا   را  این  کشیدم. 
نمی گویم. هروقت و هرچند دقیقه هم که به زمین 
می روم سعی ام این است طوری کار کنم که این 
پیراهن را حفظ کنم. سعی می کنم تمام توانم را 
بگذارم. حالا با گل زدن، نشد با جنگیدن یا دویدن، 
هرطور بتوانم کمک کنم سعی می کنم تمام توانم 

را بگذارم.
و ۴  استقلال  مسیر  ادامه  مورد  در  رمضانی 
بازی باقی مانده، اظهار داشت: هنوز هیچ چیزی 
است.  بینی  قابل پیش  فوتبال غیر  و  نشده  تمام 
همانطور که فرهاد مجیدی و کادرفنی گفتند، ۴ 
بازی مانده، باید با تمام وجود برویم و آن ها را ببریم. 
رکوردها را حفظ کنیم تا با امتیاز و شرایط خیلی 

خوب قهرمانی را بگیریم.
وی خطاب به هواداران استقلال گفت: از آن ها 
اولی که آمدم  از روزی  تشکر می کنم. همیشه و 
به من انرژی مثبت دادند. بازی با شهرخودرو قطعا 
بهترین روز زندگی من بود چون هواداران زیادی 
را  واکنش هواداران  و  بودند. وقتی گل زدم  آمده 
خداراشکر  شدم.  خوشحال  دل  ته  از  واقعا  دیدم 

خوشحال به خانه رفتند. این مهمترین اتفاق بود.
اینکه جذاب ترین  مورد  در  استقلال  مهاجم 
ویدئویی که پس از بازی دید کدام بود، عنوان کرد: 
ویدئویی از تماشاگران روی سکوها بود که ضربه 
امیرحسین به تیر خورد و همه افسوس خوردند. بعد 
از 2 ثانیه توپ وارد دروازه شد و همه شاد شدند. 
ویدئوی خیلی قشنگی بود و با امیرحسین آن را 

دیدیم. فقط می توانم بگویم خداراشکر.
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شــهردار کلان شــهر کرمانشــاه بــا تاکیــد بــر مهــم بــود طــرح تفصیلــی شــهر کرمانشــاه 
گفــت: ایجــاد ســه زون جدیــد تجــاری اداری، مســکونی و بــاغ شــهر آینــده کرمانشــاه 
ــادر  ــر ن ــه گــزارش مرکــز اطــلاع رســانی شــهرداری کرمانشــاه، دکت ــم می زند.ب را رق
ــیون از  ــن کمس ــت: ای ــار داش ــازی اظه ــیون شهرس ــه کمس ــن جلس ــوروزی در اولی ن
اهمیــت خاصــی برخــوردار اســت چراکــه تصمیمــات مهــم درخصــوص رشــد شــهر 

ــود. ــاذ می ش ــاع در آن اتخ ــطح و ارتف ــاظ س ــوازن از لح و ت
وی افــزود: متأســفانه بدلیــل تصمیمــات اتخــاذ شــده در گذشــته، اکنــون شــاهد ایــن 

هســتیم کــه شــهر کرمانشــاه بصــورت نامتــوازن رشــد کــرده اســت.
شــهردار کرمانشــاه تصریــح کــرد: شــهرک هــای احــداث شــده بصــورت خودجــوش 
و بــدون رعایــت ضوابــط ایجــاد شــده اســت همچنیــن مغــازه هــای ســطح شــهر بــدون 

پیــش بینــی ضوابــط شهرســازی احــداث شــده اســت.
نــوروزی بــا بیــان اینکــه اکنــون کار مهــم مــا ایــن اســت کــه ضوابــط شهرســازی را چــه 
در ســطح و چــه در ارتفــاع ایجــاد کنیــم ادامــه داد: در مناطــق یــک، چهــار و برخــی از 
نقــاط منطقــه پنــج از لحــاظ ارتفــاع شــاهد تــورم هســتیم لــذا طــرح تفصیلــی شــهر بایــد 

توســط مشــاور بازنگــری و زون بــه زون اجــرا شــود.
ــا بیــان اینکــه واحدهــای تجــاری بایــد ســاماندهی شــوند گفــت: مناطــق هشــت  وی ب

گانــه بایــد نســبت بــه ایــن موضــوع اقــدام جــدی داشــته باشــند.
شــهردار کلان شــهر کرمانشــاه بــا تاکیــد بــر مهــم بــود طــرح تفصیلــی شــهر خاطرنشــان 
کــرد: ســه زون جدیــد تجــاری اداری، بــاغ شــهر و مســکونی بایــد احــداث شــود کــه 

ظــرف مــدت ســه مــاه آینــده مــکان آن بایــد توســط مشــاور مشــخص گــردد.
نــوروزی بــا بیــان اینکــه قیمــت تجــاری در برخــی از نقــاط شــهر کرمانشــاه پنــج الــی 
هفــت برابــر مســکونی اســت گفــت: ایــن یعنــی تــوازن وجــود نــدارد، ازســوی دیگر در 
بافــت فرســوده شــهر چــه از لحــاظ تــردد و چــه توقــف دارای مشــکل هســتیم، بافــت 

فرســوده کرمانشــاه ظرفیــت نــدارد و ضوابــط شهرســازی آن بایــد مشــخص شــود.
ــرد:  ــان ک ــاز بی ــاخت و س ــاه در س ــهر کرمانش ــی ش ــوع تاریخ ــه موض ــاره ب ــا اش وی ب
ــا عــرض  در دهــه چهــل حــدود ۶۵ ســال پیــش شــهرک کیهانشــهر ایجــاد می شــود ب
معابــر خــوب، درحالــی کــه آن زمــان نیــازی نبــوده امــا احســاس شــده کــه در آینــده 
کاربــردی خواهــد شــد، بلــوار نوبهــار حــدود ۶٠ ســال، شــهرک الهیــه ۴٠ ســال پیــش 
و... کــه مرکزیــت آنــان دارای ضوابــط شهرســازی اســت امــا حاشــیه آن دارای 

ــط نیســت. ضواب
کلیــددار بلدیــه کرمانشــاه بــا بیــان اینکــه بعــد از انقــلاب ٣٠ شــهرک به شــهر کرمانشــاه 
ــری از  ــفانه جلوگی ــت: متأس ــت گف ــازی اس ــط شهرس ــر ضواب ــه مغای ــده ک ــه ش اضاف
ســاخت و ســاز در حریــم صــورت نگرفتــه اســت، بیــش از هــزار بــاغ ویــلای غیرمجــاز 

در شــهر کرمانشــاه ســاخته شــده اســت کــه بایــد بــه کمســیون مــاده صــد برونــد. 
دکتــر نــادر نــوروزی بــا ابــراز تاســف از ارائــه خدمــات برخــی از نهادهــای دولتــی و 
خدماتــی بــه بــاغ هــای غیرمجــاز اظهــار داشــت: در قانــون اقتصــاد موضوعــی وجــود 
دارد بنــام عرضــه و تقاضــا کــه اکنــون تقاضــا بــرای بــاغ شــهر وجــود دارد، لــذا بایــد 
زون بــاغ شــهر ایجــاد شــود آنهــم براســاس ضوابــط شهرســازی و قانونــی کــه در ایــن 

زمینــه نیــز مشــاور بایــد مــکان آن را مشــخص کنــد.
ــه یــک و  ــان اینکــه در منطق ــا بی ــه ســازی دانســت و ب ــد مرتب وی مســئله بعــدی را بلن
ــه  ــد مرتب ــد بلن ــد کــرد: زون ســوم بای ــار ســاخت و ســاز اشــباع شــده اســت تأکی چه
ــه کمســیون مــاده ۵ را  ــا مصوب ــا ١١ طبقــه ب ــه ســاخت ت ســازی باشــد کــه بتــوان پروان

صــادر کــرد.
ــده  ــی و آین ــرج ســازی موضــوع مهــم کنون ــر اینکــه ب ــد ب ــا تاکی شــهردار کرمانشــاه ب
ــزوده  ــاد ارزش اف ــث ایج ــم باع ــوع مه ــن موض ــرد: ای ــان ک ــت خاطرنش ــاه اس کرمانش

ــت. ــازی اس ــت شهرس ــی معاون ــدف اصل ــوارد ه ــن م ــذا ای ــود ل می ش

نــوروزی در پایــان بیــان کــرد: امــا بــرای رســیدن بــه ایــن اهــداف و تــا آن زمــان بایــد کار 
درمانــی انجــام شــود، در جایــی کــه امــکان وجــود دارد مجــوز ســاخت بصــورت هرمــی 

داد و پذیــره نیــز بصــورت هرمــی محاســبه شــود.
    مدیرکل درآمد شهرداری کرمانشاه:

ــف 10  ــت/ تخفی ــته اس ــش داش ــی 20 درصدافزای ــه محل ــوارض تعرف ع
ــه موقــع عــوارض ســاختمان و زمیــن درصــدی درصــورت پرداخــت ب

ــه  ــوارض تعرف ــت: ع ــاه گف ــهرداری کرمانش ــات ش ــول مطالب ــد و وص ــرکل درآم مدی
ــت. ــته اس ــش داش ــی 2٠ درصدافزای محل

بــه گــزارش مرکــز اطــلاع رســانی شــهرداری کرمانشــاه، ناصــر حمیــدی اظهــار داشــت: 
ــن  ــورت میانگی ــته بص ــال گذش ــا س ــه ب ــال ١۴٠١ در مقایس ــی س ــه محل ــوارض تعرف ع

ــت. ــته اس ــش داش ــد افزای ــر 2٠ درص حداکث
ــا بیــان اینکــه عــوارض ملــی نوســازی شــامل تمامــی ســاختمان هــا و زمیــن اســت  وی ب
ــش  ــد افزای ــور ١۵ درص ــتورالعمل وزارت کش ــاس دس ــز براس ــوارض نی ــن ع ــزود: ای اف
ــد  ــت کنن ــال پرداخ ــل س ــوارض را در اوای ــن ع ــهروندان ای ــر ش ــه اگ ــت ک ــته اس داش

ــد. ــد ش ــف خواهن ــد تخفی ــمول ١٠ درص مش
ــوارض  ــرد: ع ــح ک ــاه تصری ــهرداری کرمانش ــات ش ــول مطالب ــد و وص ــرکل درآم مدی
صــدور پروانــه ســاخت ســاختمانی نیــز 2٠ درصــد افزایــش داشــته اســت و از شــهروندان 

ــه موقــع آن اقــدام کننــد. ــه پرداخــت ب درخواســت داریــم نســبت ب
ــات  ــون مالی ــی براســاس قان ــی و حقیق ــای حقوق ــه داد: عــوارض خودروه ــدی ادام حمی
ــع، مشــمول جریمــه مــی شــوند و  ــه موق ــر ارزش افــزوده درصــورت عــدم پرداخــت ب ب
شــهروندان بــرای پرداخــت مــی تواننــد بــه دفاتــر پیشــخوان دولــت و یــا ســایت عــوارض 

خودرویــی شــهرداری کرمانشــاه واقــع در بلــوار کیهانشــهر مراجعــه کننــد.
ــان  ــارد توم ــزار و ۶٠٠ میلی ــغ ٣ ه ــاه را مبل ــهرداری کرمانش ــال ١۴٠١ ش ــه س وی بودج
اعــلام و خاطرنشــان کــرد: ایــن مبلــغ نســبت بــه ســال گذشــته 2٠ درصــد افزایــش داشــته 

اســت.
ــه آرای  ــز ب ــاره ای نی ــاه اش ــهرداری کرمانش ــات ش ــول مطالب ــد و وص ــرکل درآم مدی
کمســیون مــاده 77 داشــت و بیــان کــرد: در ســال ١۴٠٠ بیــش از هــزار رای بــا مبلــغ صــد 

ــره و... صــادر شــده اســت. ــا موضــوع عــوارض پذی ــان ب ــارد توم میلی
حمیــدی در پایــان گفــت: تاکنــون بیــش از 2٠ درصــد ایــن مبلــغ وصــول شــده اســت و 

مابقــی آن توســط مناطــق هشــت گانــه شــهرداری درحــال وصــول اســت.

  شهردار کرمانشاه:
ــاه  ــهری کرمانش ــت ش ــه مدیری ــی مجموع ــدف اصل ــردم ه ــت م رضای
ــب حــاج قاســم/الکترونیکی  ــاران مکت ــادی ی ــرارگاه جه است/تشــکیل ق
شــدن پرداخت هــا در راســتای شــفافیت مالی/افزایــش ســرعت تــردد در 
ــی  ــر اصلی،فرع ــفالت معاب ــرای آس ــزی ب ــاماندهی و برنامه ری کرمانشاه/س

و کوچه هــا
شــهردار کرمانشــاه بــا ارائــه گزارشــی از عملکــرد ســه ماهــه مجموعــه مدیریــت شــهری 
ــت  ــهری رضای ــت ش ــه مدیری ــی مجموع ــدف اصل ــه ه ــا ک ــت: از آنج ــاه، گف کرمانش
شــهروندان اســت، در مــدت مذکــور قرارگاهــی جهــادی بــرای پیشــبرد اهــداف خدمــات 

شــهری بــا عنــوان یــاران مکتــب حــاج قاســم تشــکیل شــده اســت.
بــه گــزارش مرکــز اطــلاع رســانی شــهرداری کرمانشــاه، دکتــر نــادر نــوروزی شــهردار 
کرمانشــاه بــا همراهــی جمعــی از معاونیــن در دفتــر آیــت الله علمــا نماینــده ولــی فقیــه و 

امــام جمعــه کرمانشــاه حضــور یافتنــد.
دکتر نوروزی در این دیدار اظهار داشت: در نظر داریم در راستای اطلاع رسانی

 بــه شــهروندان از اتفاقــات مجموعــه مدیریــت شــهری و رضایــت مــردم کــه هــدف 
ــا حضــور در دفتــر  اصلــی مجموعــه  مدیریــت شــهری اســت، هــر ســه مــاه یکبــار ب
امــام جمعــه کرمانشــاه گزارشــی از مجموعــه فعالیت هــای ١٠٠ روزه خدمــات ارائــه 

شــده بــه شــهروندان ارائــه کنیــم.
وی افــزود: در مــدت ســه ماهــه گذشــته بــا توجــه بــه نیــاز مجموعــه خدمــات شــهری 
بــه اقدامــات جهــادی، قرارگاهــی جهــادی بــه نــام یــاران مکتــب حــاج قاســم  بــرای 
پیگیــری امــورات خدمــات شــهری تشــکیل شــد کــه در قــدم اول طــرح نگهداشــت 
مــزار شــهدا و آرامســتان کرمانشــاه و همچنیــن ســاخت اپلیکیشــن جســتجوی متوفــی 

بــرای دسترســی راحــت شــهروندان در دســتور کار قــرار گرفــت.
کرمانشــاه،  شــهر  ورودی هــای  ســاماندهی  کــرد:  تصریــح  کرمانشــاه  شــهردار 
ــادان متجاهــر، ســاماندهی اســکان  ــل، جمــع آوری معت زیباســازی ســتون های منوری
ــرای راه  ــزی ب ــه ری ــهر و راه برنام ــطح ش ــن س ــاماندهی میادی ــافران، س ــت مس موق
انــدازی میادیــن میــوه و تــره بــار در مناطــق هشــتگانه از دیگــر فعالیت هــای مجموعــه 

ــت. ــوده اس ــدت ب ــن م ــهری در ای ــات ش خدم
وی ادامــه داد: بــرای حــل مشــکلات مالــی مجموعــه شــهرداری مشــکلات مالــی ایــن 
مجموعــه احصــا و در راســتای شــفاف ســازی فعالیت هــای مالــی تجمیــع حســاب ها 

و افتتــاح حســاب خزانــه در دســتور کار قــرار گرفــت.
دکتــر نــوروزی بــا بیــان اینکــه وصــول مطالبــات شــهرداری بــه ویــژه از دســتگاه های 
دولتــی در دســتور کار شــهرداری اســت، گفــت: در ســال جدیــد بودجــه شــهرداری 
ــت  ــه مدیری ــران مجموع ــال کارگ ــاه ح ــتای رف ــه و در راس ــش یافت ــاه افزای کرمانش
ــده  ــاذ ش ــنل اتخ ــوق پرس ــع حق ــه موق ــت ب ــرای پرداخ ــی ب ــات خوب ــهری تصمیم ش

اســت.
ــه ســایر برنامه هایــی کــه بــرای رفــاه پرســنل شــهرداری انجــام گرفتــه، گفــت:  وی ب
ســامانه ای الکترونیکــی از اطلاعــات پرســنل بــرای ایجــاد انگیــزش در بیــن پرســنل راه 

انــدازی شــده و روزانــه کارکــرد پرســنل بــه ثبــت می رســد.
شــهردار کرمانشــاه بــه اصــلاح طــرح تفصیلــی، تدویــن دفترچــه عــوارض ســال١۴٠١ 
ــت  ــاماندهی باف ــات و س ــازی توافق ــان س ــات، یکس ــری از تخلف ــرد جلوگی ــا رویک ب
ــوان اهــم فعالیت هــای شهرســازی در ســه مــاه گذشــته اشــاره کــرد. ــه عن فرســوده ب
ــرد:  ــان ک ــود، خاطرنش ــم ب ــاه ک ــردد در کرمانش ــرعت ت ــه س ــه اینک ــاره ب ــا اش وی ب
از روز اول حضــورم در کرمانشــاه بــه دنبــال افزایــش ١٠ کیلومتــری ســرعت در 
کرمانشــاه بودیــم کــه بــا اصلاحــات هندســی و اقدامــات ترافیکــی در حــال احقــاق 
ایــن مســاله هســتیم و راه انــدازی پارکینگ هــای شــهری و نوســازی نــاوگان حمــل و 

ــد نظــر اســت. ــن خواســته م ــوان پیشــران های تحقــق ای ــه عن ــز ب نقــل شــهری نی
دکتــر نــوروزی بــا اشــاره بــه اهمیــت آســفالت معابــر در کرمانشــاه، خاطرنشــان کــرد: 
ســاماندهی برنامــه آســفالت معابــر اصلــی، فرعــی و کوچه هــا از برنامه هــای معاونــت 
عمرانــی مجموعــه خدمــات شــهری اســت کــه بــا راه انــدازی کارخانــه دوم آســفالت 

حجــم آســفالت در ســال جــاری 2برابــر ســال گذشــته خواهــد بــود.
وی تصریــح کــرد: پیگیــر ســاخت کارخانــه تجهیــزات پل ســازی در کرمانشــاه 
هســتیم و ضمــن پیگیــری ایــن موضــوع اســتارت اجرایــی پــروژه تقاطــع غیرهمســطح 

ــم. ســپاه را زده ای
ــاماندهی ورودی  ــتان و س ــاماندهی ورودی آرامس ــرد: س ــان ک ــاه بی ــهردار کرمانش ش

ــوده اســت.  شــهر  از دیگــر اقدامــات شــهرداری در ســه مــاه گذشــته ب
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ــورای  ــا ش ــت: ب ــهر گف ــورای ش ــای ش ــا اعض ــتانه ب ــدار دوس ــاه در دی ــهردار کرمانش ش
ــتیم. ــره هس ــم ١2 نف ــاه تی ــهر کرمانش ــلامی ش اس

ــور در  ــوروزی حض ــر ن ــاه دکت ــهرداری کرمانش ــانی ش ــز اطلاع رس ــزارش مرک ــه گ ب
جلســه دیــدار دوســتانه بــا اعضــای شــورای شــهر ضمــن تقدیــر از اعضــای ایــن شــورا 
ــاه  ــهر کرمانش ــورای ش ــهرداری و ش ــبختانه ش ــت: خوش ــوراها گف ــبت روز ش ــه مناس ب
ــرای مدیریــت شــهر  ــم ١2 نفــره ب ــد یــک تی ــا یکدیگــر داشــته و مانن ــی ب ــی خوب تعامل
تــلاش مــی کننــد.وی افــزود: تمامــی لوایحــی کــه بــه شــورا داده مــی شــود خوشــبختانه 
در کوتاه تریــن زمــان و بــا رعایــت اصــول قانونــی بــه تصویــب مــی رســد کــه حاصــل 

ــه شــهروندان اســت. ــر ب آن خدمــات رســانی هرچــه بیشــتر و بهت
شــهردار کرمانشــاه در ادامــه در خصــوص آخریــن وضعیــت برخــی پــروژه هــای مهــم 
ــه پیگیــری تغییراتــی در پــروژه قطــار شــهری گفــت: مشــاور بــرای  ــا اشــاره ب شــهری ب
ایــن پــروژه گرفتــه شــده و در جلســه وزارت کشــور بــا مدیــرکل ترافیــک شــهرداری 

هــا بــه توافــق رســیده ایــم کــه تمرکــز بــر تکمیــل تونــل ایــن پــروژه صــورت گیــرد.
ــا توجــه بــه پیشــنهادات مطــرح شــده پــس از تصویــب در شــورای عالــی  وی افــزود: ب
ترافیــک ســرعت کار پــروژه افزایــش یافتــه و مــردم کرمانشــاه مــی تواننــد ســریعتر از 

ایــن پــروژه اســتفاده کننــد.
شــهردار کرمانشــاه گفــت: در حــال حاضــر مطالعــات فنــی پــروژه در حــال انجــام اســت 
و نتایــج آن بعــد از تصویــب مراجــع قانونــی عرضــه مــی شــود و جهــت طــرح بــه وزارت 
کشــور و شــورای عالــی ترافیــک ارائــه مــی شــود.نوروزی در خصــوص پروژه پیــاده راه 
مــدرس نیــز بــا تاکیــد بــر اجرایــی شــدن ایــن پــروژه گفــت: ایــن پــروژه منتفــی نیســت و 
قطعــا آن را دنبــال مــی کنیــم، چــرا کــه اثــرات بســیاری در توریســم شــهری، زیباســازی 
و رفــاه هرچــه بیشــتر و رونــق خریــد دارد.وی افــزود: نکتــه مهمــی کــه در اجــرای ایــن 
ــدی و  ــاز بن ــدرس، ف ــان م ــرای آن در خیاب ــل اج ــود مح ــه ش ــه آن توج ــد ب ــروژه بای پ
هدایــت درســت بــار ترافیــک اســت کــه در حــال بررســی تمامــی ایــن مــوارد هســتیم و 

هنــوز نمــی توانیــم زمــان دقیقــی بــرای اجــرای آن تعییــن کنیــم.
ــد  ــع ی ــه خل ــاره ب ــا اش ــم ب ــاه ه ــهربازی کرمانش ــوص ش ــاه در خص ــهردار کرمانش ش
ــته و  ــار نداش ــی در اختی ــی کاف ــع مال ــکار مناب ــن پیمان ــت: ای ــروژه گف ــن پ ــکار ای پیمان
پــروژه را نیمــه رهــا کــرده بــود کــه بــا پیگیــری هــای حقوقــی خلــع یــد شــد و پیگیریــم 
تــا پــروژه را بــه پیمانــکار جدیــد و توانمنــد واگــذار کنیــم.وی افــزود: در حــال حاضــر 
ــا حضــور یــک پیمانــکار  طــرح جدیــد شــهربازی در حــال تدویــن اســت تــا بتوانیــم ب

ــم. ــوی آن را پیــش ببری ق
نــوروزی گفــت: در خصــوص فانفــار هــم ســرمایه گــذار پــروژه را نیمــه رهــا کــرده و 
جلســاتی بــا ایشــان برگــزار شــد و در نهایــت قــرار شــد ایــن پیمانــکار پــروژه را ظــرف 

چنــد مــاه آینــده راه انــدازی کنــد.
شــهردار کرمانشــاه بــه پــروژه تلــه کابیــن هــم اشــاره ای کــرد و گفــت: در زمینــه اجــرای 
ایــن پــروژه هــم منتظــر موافقــت اصولــی میــراث فرهنگــی هســتیم و بــه محــض دریافــت 
آن کار پــروژه از ســر گرفتــه می شــود و کارهــای فنــی پــروژه ظــرف نهایتــا یــک ســال 

انجــام مــی شــود.
ــروژه تقاطــع غیرهمســطح ســپاه هــم اشــاره کــرد و افــزود: ایــن تقاطــع  ــه پ ــوروزی ب ن
ــای آن  ــرده و کاره ــه کار ک ــروع ب ــت ش ــه ای اس ــد هفت ــه چن ــی ١2 ماه ــد از تعطیل بع
بــه ســرعت در حــال انجــام اســت.وی افــزود: ایــن پــروژه توســط قــرارگاه خاتــم )ص( 
در حــال اجرایــی شــدن اســت و پیــش از ایــن قــرار بــود کــه دو مســیر روگــذر داشــته 
ــا یــک تقاطــع کامــل و  ــم ت ــه کــرده ای ــه آن اضاف باشــد کــه دو مســیر زیرگــذر هــم ب

ــردی را داشــته باشــیم. کارب
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